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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 3/2023 
Město Jeseník 

datum: 22. 6. 2023, čas: 15:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence:  

Přítomni: 

(17) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Jana 

Konvičková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, 

Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav 

Dvořák dipl. um. 

Omluveni: (4) Ing. Eva Jedličková, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek 

Nepřítomni: (0) 

Hosté:  Mgr. Miroslav Adámek, Monika Skokanová  

Předsedající: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Přítomno je 17 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Jednání zahájeno 22.06.2023 v 15:00:17 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová na zasedání přivítala tým R. U. R. z Gymnázia Jeseník, poděkovala za 

reprezentaci Jeseníku, a následně proběhlo jeho krátké představení.  

Zastupitelům se následně představil i Bc. Pavel Haluza, který 1. 6. 2023 nastoupil na místo ředitele MKZ 

Jeseník. 

1. Volba pracovní komise (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:33 (zvuk. záznam 0:20:06 - 0:20:44) 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Návrhová komise:   

Mandátová a volební komise:   

Ověřovatelé: Ing. Radomír Kuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková 

Diskuze zahájena v 15:20:33 

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Hlasování 

pro: 

(15) Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, Jiří 

Šarman, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová, Václav Dvořák dipl. um., 

Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková 

proti (0) 
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zdržel se: (1) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková 

nehlasoval: (1) Vít Kocuba 

Návrh byl přijat 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:21:11 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:21:15 (zvuk. záznam 0:20:48 - 0:21:53) 

Program jednání 
1. Volba pracovní komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Zápis z 5. zasedání finančního výboru 

4. Přehled veřejných zakázek 2023 administrovaných Oddělením investic 

5. Závěrečný účet města Jeseník za rok 2022 - návrh 

6. Schválení účetní závěrky města Jeseník za účetní období r. 2022 

7. 3. změna rozpočtu města Jeseník na rok 2023 

8. Mezitímní účetní závěrka města za 1. čtvrtletí r. 2023 

9. Dotace z rozpočtu města 2023 

10. Změna č. 2 Územního plánu Jeseník - vydání 

11. Podpora volnočasových aktivit jesenických dětí 

12. Informace o činnosti TSJ 

13. Informace o činnosti VaK - Vodovody a kanalizace, a. s. 

14. Pozvánka na valnou hromadu - 28.06.2023 - Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka a.s. 

15. Předání infrastruktury v lokalitě ul. Jasná od společnosti PMF REAL a.s. 

16. Návrh na prominutí dluhu 

17. Návrh na prominutí dluhu 

18. Prodej nemovitosti ul. Seifertova - pozemek a objekt bývalé kotelny 

19. Prodej části pozemku v lokalitě zóny Za Podjezdem - část parc. č. 1313/40 v k.ú. Bukovice u Jeseníka 

20. Prodej pozemku ul. Šumperská 

21. Pozemek pod novinovým stánkem ul. Bezručova 

22. Směna pozemků ul. U Jatek 

23. Termíny zasedání zastupitelstva v 2. pol. r. 2023 

24. Různé 

Diskuze zahájena v 15:21:15 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - navrhla stanovit bod č. 11 - Podpora volnočasových aktivit jesenických dětí 

na pevně stanovený čas 16:30 z důvodu příchodu hostů k tomuto bodu.  

V 15:22:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky. 

Hlasování 

pro: 

(17) Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Vendula Sukupová, Václav 

Dvořák dipl. um., Ing. Václav Urban, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Lubomír Věstinský, Vít Kocuba 
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proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-57-3/23 

zodpovídá:   

termín: 22. 6. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:22:20 

3. Zápis z 5. zasedání finančního výboru (bod číslo 3) 

Předkladatel: Ing. Radomír Kuba 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:22:26 (zvuk. záznam 0:21:59 - 0:25:12) 

Diskuze zahájena v 15:22:26 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Radomír Kuba - představil projednávaný bod. 

V 15:24:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Radomír Kuba") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 5. zasedání finančního výboru. 

Hlasování 

pro: 

(17) Jiří Šarman, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Bc. Vendula Sukupová, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Lubomír Věstinský, Ing. Václav Urban, Ing. Jana Konvičková, Ing. Radomír 

Kuba, Jiří Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-58-3/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 6. 7. 2023 

V 15:25:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Radomír Kuba") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje plán práce finančního výboru na 2. pololetí roku 2023 dle přílohy 

zápisu z 5. zasedání finančního výboru. 

Hlasování 

pro: 

(17) Jiří Šarman, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Roman 

Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Jana Konvičková, Ing. 

Václav Urban, Mgr. Martina Seidlerová, Lubomír Věstinský, Bc. Tereza Vodáková, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Jiří 

Juráš 
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proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-59-3/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: IHNED (6. 7. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:25:39 

4. Přehled veřejných zakázek 2023 administrovaných Oddělením investic (bod 

číslo 4) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:25:44 (zvuk. záznam 0:25:17 - 0:35:44) 

Diskuze zahájena v 15:25:44 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Ing. Radomír Kuba - k rekonstrukci na ul. Poštovní a Dittersdorfova - není dobře zrealizován chodník. Po 

dešti se tam tvoří obrovské kaluže. Stavbyvedoucí uvedl, že na to město upozorňoval již na začátku, ale 

město nepovolilo odkopat více cm. Je to frekventovaná ulice a její kvalita nedosahuje kvality chodníku např. 

na ul. Tyršova.  

Ing. Václav Urban - nejde o špatnou kvalitu provedení. Co se týká prohlubní, máme žádost od společnosti T- 

mobile, která chce po městě rozvést své sítě, včetně uložení do některých chodníků, a tady se jedná právě o 

úsek, kde mají záměr své optický kabel umístit. Společnost T-mobile bude mít v podmínkách předláždění 

celého chodníku. Proto teď bylo zadáno rozebrání asi 1/4 šířky chodníku.  

Ing. Jiří Uher - není teď vhodné vynakládat městské prostředky na předláždění celého chodníku, jak uvedl 

Ing. Urban, společnost T-mobile po pokládce kabelů, na své vlastní náklady předláždí celou šíři chodníku. 

Ve směru z ul. Dittersdorfova bude stejná situace se společností ČEZ. Předláždění proběhne v roce 2024.  

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 4 - Přehled veřejných zakázek 2023 

administrovaných Oddělením investic na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:36:11 

5. Závěrečný účet města Jeseník za rok 2022 - návrh (bod číslo 5) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:36:15 (zvuk. záznam 0:35:48 - 0:39:24) 

Diskuze zahájena v 15:36:15 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod.  

V 15:39:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet města Jeseník za rok 2022 s vyjádřením souhlasu 

s celoročním hospodařením bez výhrad, podle § 17, odst. 7, písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, a ve smyslu § 84, odst. 1 a § 84, odst. 

2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecním zřízení), v platném znění. 

Hlasování 

pro: 

(17) Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Tomáš Vlazlo, Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Roman Kaderka, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, 

Ing. Radomír Kuba, Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-60-3/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: IHNED (23. 6. 2023) 

V 15:39:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje finanční vypořádání výsledku hospodaření města a městem zřízených 

příspěvkových organizací za rok 2022, uvedené v Závěrečném účtu města Jeseník za rok 2022, 

článek II. Tabulková část, tabulky č. 12/1 a 12/2. 

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír Kuba, Bc. Vendula Sukupová, 

Roman Kaderka, Jiří Juráš, Ing. Tibor Macík, Lubomír Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Václav Dvořák dipl. um., Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-61-3/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: IHNED (23. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:39:51 

6. Schválení účetní závěrky města Jeseník za účetní období r. 2022 (bod číslo 6) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:39:55 (zvuk. záznam 0:39:28 - 0:40:49) 

Diskuze zahájena v 15:39:55 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 
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V 15:41:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje výsledek hospodaření a účetní závěrku účetní jednotce město Jeseník 

za r. 2022, která podává věrný a poctivý obraz o finanční situaci účetní jednotky. 

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., 

Ing. Radomír Kuba, Ing. Jana Konvičková, Tomáš Vlazlo, Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, Roman Kaderka, Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Vít Kocuba, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-62-3/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: IHNED (23. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:41:16 

7. 3. změna rozpočtu města Jeseník na rok 2023 (bod číslo 7) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:41:22 (zvuk. záznam 0:40:55 - 1:14:04) 

Diskuze zahájena v 15:41:22 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod.  

Ing. Jana Konvičková - nechápe, proč v rozpočtu není projektová dokumentace na zateplení bytového domu 

na Janáčkově ulici. Zbytečná je dle jejího názoru projektová dokumentace na chodník od penzionu U Petra, 

kde bude probíhat výstavba a není to ještě ve fázi, kdy je potřeba dělat chodník. Na zářijové zasedání prosí o 

přípravu materiálů, ve kterém bude uvedeno, kolik se již udělalo od r. 2017 projektových dokumentací  na 

úpravy dispozic interiéru budovy IPOS, jelikož se jí vynaložené prostředky na tento účel jeví přehnané.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - vzhledem k časové náročnosti je vhodné začít s projektovou dokumentací na 

Lipovský kopec s předstihem, jelikož je to oblast, kam se nastěhuje spousta rodin a je vhodné, aby tam už v 

tu chvíli byly chodníky hotové.  

V 16:14:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje 3. změnu rozpočtu města na rok 2023 spočívající v rozpočtových 

opatřeních č. 141/2023 – 161/2023, kterou se příjmy zvyšují o 639 755,-- Kč, výdaje se zvyšují o 

13 346 418,62 Kč, financování se zvyšuje o 12 706 663,62 Kč a celkový objem rozpočtu se upravuje 

na 530 441 962,57 Kč. 

Hlasování 
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pro: 

(16) Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír 

Věstinský, Jiří Juráš, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Roman Kaderka, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Jana Konvičková, Ing. Radomír Kuba, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Tibor Macík 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-63-3/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: IHNED (23. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:14:31 

8. Mezitímní účetní závěrka města za 1. čtvrtletí r. 2023 (bod číslo 8) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:14:37 (zvuk. záznam 1:14:10 - 1:17:39) 

Diskuze zahájena v 16:14:37 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - Představila projednávaný bod.  

V 16:17:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o řádném sestavení mezitímní účetní závěrky účetní 

jednotky město Jeseník k 31. 3. 2023 na základě přiložených výkazů. 

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Šarman, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor 

Macík, Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Jiří Juráš, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, 

Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-64-3/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: IHNED (23. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:18:06 

9. Dotace z rozpočtu města 2023 (bod číslo 9) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:18:11 (zvuk. záznam 1:17:44 - 1:34:24) 

Diskuze zahájena v 16:18:11 
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K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

Filip Kania - vedoucí MRC Krteček - MRC se pokoušelo jednat s TSJ, ale nebylo úspěšné, Sami nejsou 

schopni situaci finančně zvládnout.  

Ing. Radomír Kuba - správcem Alkronu jsou TSJ, které mají budovu v nájmu. Dle jeho informací se 

nerozlišuje, zda je tam v nájmu podnikatel, nebo např. nezisková organizace. Dle jeho názoru by to mělo být 

v nájemních smlouvách rozlišeno. Se samotnou částkou nemá problém. 

Ing. Tibor Macík - jak dopadlo oslovení ostatních obcí? Návštěvníci ostatních obcí tvoří až 40%. Jak bude 

situace řešena v budoucnu? Příjmy 92 tis. Kč ročně je velmi málo, bylo by vhodné peníze získat z vlastních 

zdrojů. 

Filip Kania - bylo osloveno 14 okolních obcí, odkud máme evidované návštěvníky. U dvou obcí nám bylo 

sděleno, že přispějí a aktuálně jednají o výši. 5 obcí žádost zamítlo, především z toho důvodu, že dle 

interních pravidel není možné žádat o příspěvek v průběhu roku. Velká část návštěvníků jsou rodiče s dětmi, 

kteří nemají v Jeseníků TP, ale děti zde mají prarodiče, kteří s nim MRC navštěvují. Tyto děti jsou už 

evidovány jako obyvatele jiných obcí. Všechny činnosti MRC jsou zpoplatněné, za hernu platí rodina 80 Kč, 

za kurzy 100 - 300 Kč, což je adekvátní, především pro matky na MD a RD. 

Ing. Václav Urban - je rozumné navýšení nájmu o inflaci všem subjektům v Alkronu. Jiná situace by byla, 

pokud by tam byla např. p. o . města.  

Mgr. Martina Seidlerová - MRC Krteček je zapsaný spolek - nezisková organizace, která dělá veřejně 

prospěšnou činnosti a neprodukují žádný zisk, což je rozdíl oproti konkurenční "Kafrárně", která navíc 

funguje jako kavárna a má vlastní zisk. Je pro podporu MRC. 

V 16:34:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí dotace ve výši 60.000,- Kč žadateli MRC Krteček Jeseník z. s. 

IČ:26657821, se sídlem Kostelní 142/5, 790 01 Jeseník, na podporu celoroční činnosti organizaci 

pracující s rodinami v souvislosti se zvýšenými náklady v roce 2023 a uzavření příslušné smlouvy. 

Hlasování 

pro: 

(15) Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Šarman, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Tereza 

Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Roman Kaderka 

proti (2) Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-65-3/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (22. 6. 2023) 

V 16:34:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem o individuální 

dotaci v sociální oblasti, kterým je organizace Boétheia – společenství křesťanské pomoci,z.s. 
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IČ:62352946, se sídlem Otakara Březiny 228/28, 790 01 Jeseník, ve výši  135. 544,-Kč na výměnu 

oken v Azylovém domě pro muže a ženy. 

Hlasování 

pro: 

(16) Ing. Tibor Macík, Tomáš Vlazlo, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří 

Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Vít Kocuba, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Radomír Kuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-66-3/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (22. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:34:51 

10. Podpora volnočasových aktivit jesenických dětí (bod číslo 11) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:35:08 (zvuk. záznam 1:34:41 - 2:30:41) 

Diskuze zahájena v 16:35:08 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Tomáš Vlazlo - představil projednávaný bod. 

Jiří Juráš - oceňuje podporu volnočasových aktivit dětí, ale měla proběhnout širší diskuse předtím, než byl 

před zastupitelstvo předložen návrh s konkrétní firmou. Nemyslí si, že je k této podpoře potřebná agentura. 

Dle rejstříku firma existuje pouze 20 měsíců a nepovažuje ji za dostatečně důvěryhodnou. Navrhuje bod 

stáhnout a popř. vytvořit pracovní skupinu,, která by řešila, jakým způsobem by tento systém podpory mohl 

fungovat bez externí firmy. 

Ing. Tibor Macík - návrh nepodpoří. Město by mělo pracovat na konkrétních věcech, jako budovat 

sportoviště, revitalizovat městské prostory apod. Přestože inflace a drahota dopadla na spoustu rodin, je zde 

velmi nízká nezaměstnanost a lidé by si měli na tyto aktivity být schopni vydělat. V r. 2022 bylo ve 

sportovních klubech registrováno 458 dětí a v r. 2023 667 dětí, což odporuje tvrzení, že rodiče omezují 

výdaje na volnočasové aktivity dětí. Obecně nepodporuje ani řešení skrze externí firmu, město na to nástroje 

má. Sportovní oddíl funguje s rozpočtem a přenáší náklady na členské příspěvky. Aby tyto příspěvky byly 

únosné, město přispívá oddílu prostředky na činnost. Mimo to město financuje ztrátu z provozu sportoviště. 

Za předpokladu 667 sportujících dětí a průměrného příspěvku 600 Kč by to město stálo cca 400 tis. Kč 

ročně, což je 600 tis. Kč úspora a navíc by ještě odpadla provize externí firmě. Za předpokladu 25% 

spoluúčasti rodin by to bylo ve výsledku jen 300 tis. Kč.  

Ing. Václav Urban - nepodporuje příspěvek plošně, primárně by měl v tomto ohledu pomoci stát.  

Mgr. Martina Seidlerová - navržený systém je propracovaný a přehledný, projekt Corrency podporuje.  

Ing. Radomír Kuba - v případě, že se k sportujícím 667 dětem přičte DUHA a Lidová škola umění, počet 

dětí vyšplhá na cca 1000 dětí, což ve výsledku může navýšit předkládaný 1 milion Kč na 1,5 mil. Kč. 

Nepodporuje ani věkovou hranici 18 let. Děti si od 15 let mohou sami přivydělat, není tedy účelné, těmto 

dětem přispívat.  
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Mgr. Romana Grosičová Bráblíková - návrh podporuje, je to investice do dětí a do místních obyvatel. Ze své 

praxe středoškolské učitelky vnímá, že spousta rodin nemá finanční prostředky na kroužky pro děti. Často se 

jedná o rodiny, které nejsou v hmotné nouzi, čili nedosáhnou na podporu od státu, ale finance na tyto 

aktivity pro děti nemají.  

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., - projekt podporuje. Zákon o obcích ukládá obci pečovat nejen o 

hmotnou infrastrukturu, ale i celkový rozvoj a potřeby z hlediska výchovy, vzdělávání a kultury. Nemyslí si, 

že město mělo tuto oblast administrovat samo, např. z důvodu správného uchopení GDPR.  

Václav Dvořák dipl. um., - oceňuje, že se jedná o jednoduchý a digitální systém. Návrh podporuje, jelikož 

právě v jedné rodině je často více talentovaných dětí, ale právě tyto rodiny si nemohou dovolit, aby všechny 

děti navštěvovaly kroužky.  

Tomáš Vlazlo - v případě, že by to město mělo administrovat, vytvářet aplikace apod. , náklady by byly 

mnohonásobně vyšší, než v případě, kdy se uzavře smlouva se společností CorCo Systems a. s.  Část 

prostředků navíc ve výsledku skončí v příspěvkových organizacích města- viz. ZUŠ.  

Mgr. Martina Seidlerová - bude projekt v případě schválení fungovat již od září 2023? 

Monika Skokanová - ano, v případě schválení bude možná registrace již od 1. 7. , aby bylo možné použít 

prostředky na tábory a příměstské tábory, které se konají v srpnu.  

Monika Skokanová - systém byl vyvinut v období Covidu, právě proto, že se dávaly peníze ze státu 

obchodníkům různými směry a nikdo nevěděl, na co je využije. V systému Corrency občan fyzicky peníze 

nedostane a v případě nevyčerpání zůstávají v rozpočtu, vše je naprosto transparentní.  

Ing. Radomír Kuba - právě vzhledem k tomu, že město je zřizovatelem spousty subjektů, předpokládá, že by 

šel systém zvládnout i skrze město poměrně jednoduše. Souhlasí, že nejdříve mělo proběhnou pracovní 

jednání zastupitelů a až následně s firmou CorCo Systems a. s. 

JUDr. Marek Ruda - dle stanoviska odboru ministerstva vnitra je systém zákonný, transparentní a ověřený. 

Co se týká distribuce, je zde velká právní složitost z pohledu již zmíněného GDPR. Bylo by nutné na MěÚ 

vytvořit pracovní místo, popř. rovnou odbor, který by přijímal žádosti, vyhodnocoval je, ověřoval je, 

následně je předal FO k proplacení a byla by to poměrně velká zátěž. Se stávajícím počtem úředníků se už 

teď navyšuje činnost, tudíž smysluplné zatížení je v pořádku. Máme zde ale fungující systém, který je 

ověřený a po roce fungování proběhne jeho vyhodnocení. V průběhu roku bude zprovozněn také portál 

občana, na který město dostalo dotaci, tudíž i po jeho zakomponování do úřadu bude možné vyhodnotit 

celkové fungování a další možnosti.  

Ing. Tibor Macík - sportovní oddíly, ZUŠ a další subjekty budou nadále fungovat se stejným rozpočtem a 

jediné co se změní, budou finance, které rodinám zbydou, jelikož ušetřily právě na těchto příspěvcích. 

Oddíly tedy nadále budou žádat o příspěvky od města, jelikož se jim zvyšují náklady. Pokud je chceme 

podpořit, logický krok je navýšení příspěvku přímo konkrétnímu klubu.  

Mgr. Romana Grosičová - reálně se členské příspěvky pohybují od 2 000 Kč. Členské příspěvky nepokryjí 

veškeré výdaje do sportu, jedná se o vybavení, dopravu, apod.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - žádá o podporu. Jedná se o podporu všech dětí, které sportují nebo se účastní 

jiných aktivit v ZUŠ apod. Zastupitelstvo schválilo prorodinnou koncepci, a tohle je jeden ze způsobů jak ji 

naplnit. Jedná se transparentní firmu a jasně určené finanční prostředky. 

Jiří Juráš - navrhuje stažení bodu, jelikož se dle něj nejedná o důvěryhodnou firmu, vzhledem  k tomu, že 

nemá ani webové stránky a sídlí na adrese spolu s 200 dalšími firmami.  

V 17:29:25 předsedající zahájil hlasování o procedurálním návrhu v tomto znění: 

Zastupitelstvo stahuje bod č. 11. 

Hlasování 
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pro: (6) Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Ing. Radomír Kuba 

proti 
(10) Tomáš Vlazlo, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza 

Vodáková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Roman Kaderka, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman 

zdržel se: (1) Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

Návrh nebyl přijat 

V 17:30:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje zapojení města Jeseníku do systému Corrency (systém k distribuci 

finančních darů za účelem oživení určených segmentů lokální ekonomiky), a jeho využití za účelem 

ověření jeho funkčnosti a využitelnosti pro potřeby města Jeseníku v rozsahu projektu Corrency, a 

to s parametry dle přílohy (Podmínky Emise Correntů) k tomuto usnesení. 

Hlasování 

pro: 

(11) Jiří Šarman, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír Věstinský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., 

Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Roman Kaderka, Václav Dvořák dipl. um., Vít 

Kocuba 

proti (4) Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, Ing. Radomír Kuba, Jiří Juráš 

zdržel se: (2) Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-67-3/23 

zodpovídá:   

termín: 22. 6. 2023 

V 17:30:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření „Smlouvy o poskytnutí a provozování systému Corrency“ se 

společností CorCo Systems a.s., IČO: 11968613, sídlo: Karolinská 661/4, Karlín, 186 00 Praha 8, 

jako provozovatelem systému, a v návaznosti na tuto smlouvu schvaluje uzavření „Dohody o úpravě 

práv a povinností společných správců osobních údajů“ s uvedenou společností. Schválené smluvní 

dokumenty tvoří přílohu tohoto usnesení. 

Hlasování 

pro: 

(11) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš 

Vlazlo, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Vít 

Kocuba 

proti (5) Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Radomír Kuba 

zdržel se: (1) Ing. Jana Konvičková 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-3/23 

zodpovídá:   

http://www.usneseni.cz/


12 / 26 

30. 6. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023 

termín: 22. 6. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:31:08 

  

V 17:31:16 Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová podal procedurální návrh na přerušení jednání. 

Jednání přerušeno 22.06.2023 v 17:31:19 

Jednání obnoveno 22.06.2023 v 17:42:08 

  

11. Změna č. 2 Územního plánu Jeseník - vydání (bod číslo 10) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:42:19 (zvuk. záznam 2:41:52 - 2:45:42) 

Diskuze zahájena v 17:42:19 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Tomáš Vlazlo - představil projednávaný bod. 

V 17:45:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo schvaluje v souladu s ust. § 6 odstavce 5 písm. c) zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, rozhodnutí o námitkách 

tak, jak je uvedeno v opatření obecné povahy, kterým se vydává Změna č. 2 Územního plánu 

Jeseník, v kap. II.C Textová část odůvodnění pořizovatele Změny č. 2 Územního plánu Jeseník, v 

bodě č. 8 

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., 

Ph.D., Vít Kocuba, Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, Lubomír Věstinský, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Jiří 

Juráš 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-3/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (22. 6. 2023) 

V 17:45:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vydává podle ust. § 6 odstavce 5 písm. c) zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, Změnu č. 2 Územního 

plánu Jeseník formou opatření obecné povahy. 
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Hlasování 

pro: 

(17) Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman 

Kaderka, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, 

Bc. Vendula Sukupová, Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-3/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (22. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:46:09 

12. Informace o činnosti TSJ (bod číslo 12) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:46:14 (zvuk. záznam 2:45:47 - 3:01:42) 

Diskuze zahájena v 17:46:14 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

Václav Dvořák dipl. um. - prosí o upřesnění situace ohledně rezignace a odvolání p. ředitele TSJ.  

Rudolf Lindovský - člen představenstva TSJ - nejdříve nastalo formální odvolání p. ředitele, rozhodnutí bylo 

následně revokováno. Představenstvo se mezitím dohodlo na oslovení agentury, která bude mít na starost 

výběr nového ředitele. Následně pak p. ředitel podal rezignaci a vedením byla pověřená p. hlavní ekonomka 

s omezenými pravomocemi.  

Jiří Juráš - doslechl se o možném trestním oznámení na p. ředitele, prosí o vyjádření. Je nějaký posun v 

soudním sporu TSJ týkající se wellness?  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová -analýza k soudnímu sporu bude v průběhu měsíce července. 

Ing. Veronika Peštuková - členka představenstva TSJ  - trestní oznámení podáno nebylo, minimálně ze 

strany společnosti ani nebyl důvod. Předání funkce proběhlo bez problémů, předávací protokol p. ředitel 

připravil a předal včetně detailního vysvětlení veškeré agendy představenstvu.  

Lubomír Věstinský - kdo momentálně vede pohřební službu? Bylo zvykem, že po volbách byla kromě 

nového představenstva volena také nová dozorčí rada.  

Ing. Veronika Peštuková - vedoucí pohřební služby je p. Štěpán Heckel, vzhledem k tomu, že pohřební 

služba spadá přímo pod p. ředitele, momentálně je to p. Lukáčová.  

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 12 - Informace o činnosti TSJ na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:02:09 

13. Informace o činnosti VaK - Vodovody a kanalizace, a. s. (bod číslo 13) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:02:14 (zvuk. záznam 3:01:47 - 3:03:28) 

Diskuze zahájena v 18:02:14 
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K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 13 - Informace o činnosti VaK - Vodovody a 

kanalizace, a. s. na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:03:55 

14. Pozvánka na valnou hromadu - 28.06.2023 - Vak - Vodovody a kanalizace 

Jesenicka a.s. (bod číslo 14) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:04:00 (zvuk. záznam 3:03:33 - 3:11:33) 

Diskuze zahájena v 18:04:00 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:10:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 28.06.2023, 

hlasovat pro schválení řádné účetní závěrky společnosti za rok 2022, sestavené ke dni 31.12.2022, ve 

znění obsaženém v Příloze č.1 pozvánky na tuto valnou hromadu doručené akcionáři. 

Hlasování 

pro: 

(17) Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Václav Urban, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Bc. Vendula 

Sukupová, Jiří Juráš, Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Vít Kocuba, Jiří 

Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-3/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 6. 7. 2023 

V 18:10:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 28.06.2023, 

hlasovat pro schválení návrhu představenstva na rozdělení zisku společnosti za účetní období roku 

2022 tak, že z celkové výše zisku společnosti dosaženého za účetní období roku 2022 ve výši 

2.694.280,33 Kč, se část ve výši 134.714,02 Kč použije na doplnění rezervního fondu a část ve výši 

2.559.566,31 Kč se převádí na účet nerozděleného zisku minulých let. 

Hlasování 
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pro: 

(17) Mgr. Martina Seidlerová, Vít Kocuba, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Ing. 

Radomír Kuba, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Jiří Šarman, Lubomír Věstinský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-3/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 6. 7. 2023 

V 18:10:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 28.06.2023, 

hlasovat pro schválení návrhu střednědobého plánu investic, oprav a projektových prací na období 

let 2023 až 2028, ve znění obsaženém v Příloze č. 3 pozvánky na tuto valnou hromadu doručené 

akcionáři. 

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Tomáš Vlazlo, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Martina Seidlerová, Vít Kocuba, Bc. 

Vendula Sukupová, Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, Lubomír Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Jiří Šarman, 

Václav Dvořák dipl. um., Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-73-3/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 6. 7. 2023 

V 18:11:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 28. 06. 2023, 

hlasovat pro zvolení jednoho člena dozorčí rady, kterého navrhne akcionář obec Lipová-lázně, a to 

se vznikem členství v dozorčí radě od 29.06.2023. 

Hlasování 

pro: 

(17) Bc. Vendula Sukupová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., 

Vít Kocuba, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír 

Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Jiří Šarman, Ing. Václav Urban, Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Roman 

Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 
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nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-74-3/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 6. 7. 2023 

V 18:11:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 28.06.2023, 

hlasovat pro schválení uzavření samostatné smlouvy o výkonu funkce člena dozorčí rady, ve znění 

jejího návrhu, jehož vzor je obsažen v Příloze č.4 pozvánky na tuto valnou hromadu doručené 

akcionáři, a to mezi společností na straně jedné a fyzickou osobou, kterou valná hromada společnosti 

dne 28.6.2023 zvolila do funkce člena dozorčí rady společnosti, na straně druhé. 

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Juráš, Lubomír Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. 

Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. 

Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Jana Konvičková, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-75-3/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 6. 7. 2023 

V 18:11:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "F" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 28.06.2023, 

hlasovat pro schválení zvýšení základního kapitálu společnosti o částku 90.000 Kč upsáním nových 

akcií tak, jak je popsáno v pozvánce na tuto valnou hromadu doručené akcionáři. 

Hlasování 

pro: 

(17) Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Juráš, Vít Kocuba, Ing. Václav Urban, Mgr. David Dvořák LL.M., 

Ph.D., Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír 

Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, Bc. Tereza 

Vodáková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-76-3/23 
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zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:12:00 

V 18:12:09 odešel Jiří Juráš, přítomno 16 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(16) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Jana 

Konvičková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Jiří 

Šarman, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um. 

Omluveni: (4) Ing. Eva Jedličková, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek 

Nepřítomni: (1) Jiří Juráš 

15. Předání infrastruktury v lokalitě ul. Jasná od společnosti PMF REAL a.s. 

(bod číslo 15) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:12:39 (zvuk. záznam 3:12:12 - 3:18:02) 

Diskuze zahájena v 18:12:39 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 18:18:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města trvá v rámci lokality „Jeseník – Bukovice,  Za Pilou“ na vybudování 

chybějícího chodníku na jejím východním okraji, který spojí chodník na ul. Rejvízská s chodníkem 

na ul. Jasná, a to jako na jedné z podmínek pro budoucí převod technické a dopravní infrastruktury 

na ul. Jasná (konkrétně komunikace vč. odvodnění, veřejného osvětlení a plochy zeleně) z vlastnictví 

společnosti PMF REAL a.s., IČO 26222311 (akce „Infrastruktura v lokalitě Jeseník – Bukovice, Za 

Pilou), do vlastnictví města Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(16) Bc. Tereza Vodáková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Roman 

Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Šarman, Mgr. Martina Seidlerová, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-77-3/23 

zodpovídá: Marcela Pučoková 

termín: 6. 7. 2023 
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V 18:18:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města souhlasí s tím, že 80 % zastavěnost lokality „Jeseník – Bukovice,  Za Pilou“ dle 

Pravidel města Jeseník pro výstavbu a přijetí nově budované a stávající infrastruktury a 

souvisejících pozemků do vlastnictví města bude v rámci uvedené lokality počítána pouze z počtu 

staveb rodinných domů na ul. Jasná. 

Hlasování 

pro: 

(16) Ing. Václav Urban, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor Macík, Vít 

Kocuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková, Bc. 

Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Václav Dvořák dipl. um., Tomáš Vlazlo, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-78-3/23 

zodpovídá: Marcela Pučoková 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:18:29 

16. Návrh na prominutí dluhu (bod číslo 16) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:18:32 (zvuk. záznam 3:18:05 - 3:20:07) 

Diskuze zahájena v 18:18:32 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 18:20:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města promíjí  dluh ve výši 30.964,63 Kč paní XXXXXXXXXXXX, bytem 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 790 01 Jeseník, který vznikl v souvislosti s neuhrazením plateb za 

služby spojené s užíváním bytu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX v Jeseníku v letech 

2008 a 2011. Dluh se promíjí z důvodu, že dlužnice v insolvenčním řízení splnila oddlužení a byla 

osvobozena od povinnosti platit dosud neuspokojené pohledávky. 

Hlasování 

pro: 

(16) Ing. Tibor Macík, Ing. Radomír Kuba, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Václav Urban, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír 

Věstinský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová, Roman 

Kaderka, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Ing. Jana Konvičková, Tomáš Vlazlo, Mgr. Martina Seidlerová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

http://www.usneseni.cz/


19 / 26 

30. 6. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-79-3/23 

zodpovídá: Taťána Zaworová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:20:34 

17. Návrh na prominutí dluhu (bod číslo 17) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:20:38 (zvuk. záznam 3:20:11 - 3:22:05) 

Diskuze zahájena v 18:20:38 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:22:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města promíjí dluh ve výši 86.974 Kč po zemřelém panu XXXXXXXXXXXXXXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 790 01 Jeseník, který  vznikl v souvislosti 

s neuhrazenými platbami za nájem nebytového prostoru, který měl dlužník od města v minulosti 

pronajat v nemovitosti na ul. XXXXXXXXXXXXXv Jeseníku část Bukovice. Dluh se promíjí, 

jelikož dlužník zemřel a zanechal po sobě pouze majetek nepatrné hodnoty, který byl rozhodnutím 

soudu vydán vypraviteli pohřbu, jenž nemá postavení dědice. 

Hlasování 

pro: 

(16) Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Vít Kocuba, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Jana Konvičková, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-80-3/23 

zodpovídá: Taťána Zaworová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:22:32 

18. Prodej nemovitosti ul. Seifertova - pozemek a objekt bývalé kotelny (bod číslo 

18) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:22:38 (zvuk. záznam 3:22:11 - 3:24:31) 

Diskuze zahájena v 18:22:38 

K tomuto bodu se vyjádřili: 
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Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 18:24:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par. č. 901/6 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 

202 m2 v k.ú. Jeseník, jehož součástí je budova bývalé kotelny „Husova“ čp. 1124 na ulici Seifertova 

(dále jen „nemovitost“) společnosti SLOVMED s.r.o., IČO 06781993, se sídlem náměstí Tyršovo 295, 

565 01 Choceň, za účelem vybudování zdravotnického zařízení s prioritní specializací v oboru 

neurologie, a za níže uvedených podmínek: 

 

a) Kupní cena nemovitosti činí 100.000 Kč. 

 

b) Na nemovitosti je kupující povinen vybudovat zdravotnické zařízení v souladu s platným 

územním plánem města Jeseník s prioritní specializací v oboru neurologie. 

 

c) Provoz zdravotnického zařízení  dle písm. b) musí být fakticky zahájen nejpozději do 6 let 

od nabytí vlastnického práva k nemovitosti. Zahájením provozu se rozumí den otevření 

zdravotnického zařízení pro veřejnost. Prodávající může případně na základě žádosti kupujícího 

rozhodnout o prodloužení lhůty 6 let a to i opakovaně, maximálně však v souhrnném součtu o 3 

roky. 

 

d) Zdravotnické zařízení s prioritní specializací v oboru neurologie dle písm. b) musí být 

provozováno minimálně po dobu deseti let ode dne zahájení jeho provozu. 

 

e) Kupní smlouva bude obsahovat ujednání o výhradě zpětné koupě nemovitosti jako práva věcného 

se zápisem do veřejného seznamu, které bude zřízeno na dobu 10 let od nabytí vlastnického práva k 

nemovitosti pro případ, že provoz zdravotnického zařízení dle písm. b) nebude zahájen do 6 let od 

nabytí vlastnického práva k nemovitosti. Splněním podmínky zahájení provozu dojde k zániku 

výhrady zpětné koupě. 

 

f) Kupní smlouva bude obsahovat ujednání o výhradě zpětné koupě jako práva věcného se zápisem 

do veřejného seznamu, které bude zřízeného na dobu 20 let od nabytí vlastnického práva k 

nemovitosti pro případ, že zdravotnické zařízení s prioritní specializací v oboru neurologie dle písm. 

b) nebude provozováno minimálně po dobu deseti let ode dne zahájení jeho provozu. Splněním 

podmínky doby provozu dojde k zániku výhrady zpětné koupě. 

 

g) Kupní smlouva bude obsahovat dohodu o předkupním právu prodávajícího k nemovitosti, jako 

právu věcném se zápisem do veřejného seznamu, na dobu 20 let od nabytí vlastnického práva 

kupujícím k nemovitosti. V případě aktivace předkupního práva bude v rámci dohody o kupní ceně 

vždy zohledněno, že kupující nabyl nemovitost za cenu pod cenou obvyklou, která dle znaleckého 

posudku činí 1 000 000 Kč (tedy kupní cena bude vždy ponížena o 900 000 Kč, maximálně však na 

částku 100 000 Kč). 

 

h) Úhrada celé kupní ceny proběhne před podáním návrhu na vklad vlastnického práva do katastru 

nemovitostí. 

 

i) Pro případ, že prodávající nevyužije výhradu zpětné koupě, bude kupní smlouva obsahovat 

ujednání o smluvní pokutě, kterou bude kupující povinen uhradit prodávajícímu v případě, že 
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nesplní podmínku zahájení provozu v souladu s písm. c) anebo zdravotnické zařízení sice uvede do 

provozu, ale nedodrží následně dobu provozování v souladu s písm. d). Smluvní pokuta bude 

stanovena ve výši 900.000 Kč, tedy ve výši doplatku rozdílu mezi cenou kupní a cenou obvyklou dle 

znaleckého posudku. 

 

j) Veškeré náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující. 

 

k) Kupující nesmí být dlužníkem města Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(16) Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Tibor Macík, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman, Václav Dvořák dipl. um., 

Lubomír Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Roman Kaderka, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-81-3/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:24:58 

19. Prodej části pozemku v lokalitě zóny Za Podjezdem - část parc. č. 1313/40 v 

k.ú. Bukovice u Jeseníka (bod číslo 19) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:25:12 (zvuk. záznam 3:24:45 - 3:27:18) 

Diskuze zahájena v 18:25:12 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:27:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku o výměře 2492 m2 z pozemkové parcely č. 

1313/40 v k.ú. Bukovice u Jeseníka, která je dle dosud nezapsaného geometrického plánu č. 1062-

185/2023 označena jako nově vzniklá pozemková parcela č. 1313/213 o výměře 2492 m2, za cenu 

550 Kč/m2, a která bude navýšena o platnou sazbu DPH, dle „Podmínek prodeje pozemků v zóně Za 

Podjezdem“ platných v době vyvěšení záměru, společnosti GASTRO MACH, s.r.o., IČO 27818861, 

se sídlem Za Podjezdem 449/9, Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(16) Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, Ing. Václav Urban, Bc. Tereza Vodáková, 

Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Radomír Kuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Lubomír 

Věstinský, Roman Kaderka, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Ing. Jana Konvičková, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 
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zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-82-3/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:27:45 

20. Prodej pozemku ul. Šumperská (bod číslo 20) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:27:49 (zvuk. záznam 3:27:22 - 3:28:50) 

Diskuze zahájena v 18:27:49 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:29:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemkové parcely č. 671/1 o výměře 770 m2 v k.ú. Bukovice 

u Jeseníka, kupujícím manželům 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 790 01 Jeseník, za kupní 

cenu 43 Kč/m2. 

Hlasování 

pro: 

(16) Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Ing. Václav 

Urban, Vít Kocuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Jana Konvičková, Ing. Tibor Macík, Ing. Radomír Kuba, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Vendula Sukupová, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman  

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-83-3/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:29:17 

21. Pozemek pod novinovým stánkem ul. Bezručova (bod číslo 21) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:29:21 (zvuk. záznam 3:28:54 - 3:30:23) 

Diskuze zahájena v 18:29:21 

K tomuto bodu se vyjádřili: 
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Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:30:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města nevyhovuje žádosti XXXXXXXXXXXXXXXXXX, Jeseník, o prodej části 

pozemku o výměře cca 40 m2 z parc. č. 1024/1 v k.ú. Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(15) Ing. Jana Konvičková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza 

Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Ing. Václav Urban, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-84-3/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:30:50 

22. Směna pozemků ul. U Jatek (bod číslo 22) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:30:54 (zvuk. záznam 3:30:27 - 3:33:03) 

Diskuze zahájena v 18:30:54 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:33:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemku ve vlastnictví města Jeseníku parc. č. 1014/12 

o výměře 36 m2, trvalý travní porost, v k.ú. Jeseník, v hodnotě 8.244,- Kč, za pozemky ve vlastnictví 

paní XXXXXXXXXXXXXXXX, Jeseník - parc. č. 2467/22 o výměře 49 m2, ostatní plocha, parc. č. 

2467/21 o výměře 38 m2, ostatní plocha, a nově vzniklý pozemek parc. č. 1014/13 o výměře 5 m2, 

ostatní plocha, oddělený z pozemku parc. č. 1014/1 dle geometrického plánu č. 7067-92/2023, 

všechny v k.ú. Jeseník, v souhrnné hodnotě 21.068,- Kč. Směna bude realizována úplatně 

s doplatkem města ve výši 12.824,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(16) Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Vít Kocuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, 

Ing. Radomír Kuba, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, 

Jiří Šarman, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Ing. Václav Urban 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-85-3/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 6. 7. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:30 

23. Termíny zasedání zastupitelstva v 2. pol. r. 2023 (bod číslo 23) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:35 (zvuk. záznam 3:33:08 - 3:34:38) 

Diskuze zahájena v 18:33:35 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod.  

V 18:34:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje termíny zasedání zastupitelstva v 2. pol. r. 2023 : 14. 9., 9. 11., 21. 12. 

(zahájení vždy v 15:00). 

Hlasování 

pro: 

(16) Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, 

Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-86-3/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (22. 6. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:35:05 

24. Různé (bod číslo 24) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:35:09 (zvuk. záznam 3:34:42 - 3:45:12) 

Diskuze zahájena v 18:35:09 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Václav Dvořák dipl. um.- v zóně na Priessnitzové ulici se pohybuje hodně chodců, ale ačkoliv je tam 

omezená rychlost na 20 km/hod, řidiči tam jezdí velmi rychle. Bxlo by možné tuto situaci řešit? 
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Mgr. Bc. Martin Novotný - lokalitě se věnujeme, ale priorita je v centru města, kde se nejvíce vyskytují 

závadové osoby. Měření rychlosti probíhá primárně na ul. Rejvízská, O. Březiny a Husova, kde je nejvíce 

porušení rychlosti.  

Ing. Václav Urban - situaci částečně vyřeší chodník do lázní, který se bude realizovat. 

Ing. Radomír Kuba - Momentálně je kvůli uzavření ulic Poštovní a Dittersdorfova umožněn oboustranný 

průjezd náměstím před hotelem Slovan? Nezvažuje se, že by toto řešení bylo trvalé? Bude pokácená vnitřní 

strana stromů pod městským úřadem? Je u parkování u tržnice řešeno ni rezidenční stání? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - Průjezd je povolen pouze kvůli jiným omezením v centru města. Možnosti se 

budou zvažovat v rámci PUMM. Stromy jsou opravdu dendrologicky nevyhovující, jelikož se jedná o 

nevhodně zvolené stromy do této oblasti, nejde ale o akutní problém. 

Ing. Václav Urban - dle dat až 80% aut v jednom směru a 70 % ve druhém směru využívá průjezd náměstím 

pouze jako transit. Je pro spíše redukovat tento provoz přes náměstí. Z PUMM vzejde určité doporučení. 

Parkování v Proluce u tržnice - původně se předpokládalo, že bude součástí i rezidentní stání. Součástí 

parkovací plochy je ale i plocha ve vlastnictví jiných subjektů, bude tedy bez výjimek umožněno bezplatné 

parkování těchto subjektů a obecně bude nastaven režim placeného stání jako na náměstí. Rezidentní stání 

nevylučuje v budoucnu, kdy se komplexně budou řešit veškerá parkoviště.  

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:45:3. 

Jednání ukončeno 22.06.2023 v 18:45:49 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   30. 6. 2023 11:19 
 

  Ing. Radomír Kuba, v.r. 

2)   30. 6. 2023 12:25 
 

  Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, v.r. 

  

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 
  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, v.r. 

Místostarosta(ka): 
  

Ing. Václav Urban, v.r. 
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